
مــاهنـامـه موسـسه
صنـدوق پــس انـداز
کارکنان راه آهن ج.ا.ا

دی مـــاه 1402
2 صفحه  تــوزیع رایــگان

سال سوم   شماره سـی و یـکم

در این نشست که صبح روز چهارشنبه 29 آذرماه سال جاری 
با حضور مدیرعامل، اعضای هیات مدیره، معاونان و کارکنان 
موسسه و مدیران عامل و اعضای هیات مدیره شرکت های 
تابعه موسســه صندوق پس انداز کارکنان راه آهن برگزار 
شد، گزارش از عملکرد پاییز و سیاست های آتی موسسه و 

همچنین تبادل نظر درباره مسائل مختلف انجام شد.

دکتر محمودی:
ارزیابی ها در موسسه تخصصی و مبتنی بر اطلاعات 

موجود در BI )هوش تجاری( خواهد بود
در ابتدای این نشست دکتر علیرضا محمودی، عضو هیات 
مدیره و معاون اقتصادی و امور شرکت های موسسه در 
تشریح فعالیت های این معاونت در دوماه گذشته گفت: 
در طی دوماه گذشته سعی کردیم برنامه هایی در راستای 
بهبود عملکرد و نظارت بر شرکت های تابعه برنامه ریزی 
کنیم. در این راســتا و در اولین گام سعی کردیم مجامع 
شش ماهه شــرکت های تابعه را در موعد مقرر و طبق 
برنامه ریزی از پیش صورت گرفته برگزار کنیم و ارزیابی ها 

راس زمان مقرر انجام دهیم.
او افزود: اعتقاد داریم با ارزیابی ها تخصصی و مبتنی 
بر اطلاعات موجود در BI )هوش تجاری( خواهد بود. 
همچنین ســعی هم خواهیم کرد در مجامع 9 ماهه 
این رویه را پیاده ســازی کنیــم. همچنین آیین نامه 
ارزیابــی عملکرد با تغییراتی روبرو شــد. عضو هیات 
مدیره موسســه ادامه داد: دیگر اتفاقی که در مدت 
این دوماه انجام شده، تشکیل کمیته های تخصصی 
بوده است. در این راستا کمیته های تخصصی سرمایه 
گذاری و تامین مالی با ســاختار منسجم تشکیل شد. 
کمیته تجدید ساختار دیگر برنامه ای بود که به واسطه 
تکلیف مدیرعامل محترم راه آهن تشکیل شد. کمیته 
نفوذ فناوری از دیگر برنامه هایی بوده که به خوبی در 
حال فعالیت اســت و به زودی منجر به نتایج خوبی 
خواهد شد. کمیته ریسک دیگر کمیته بوده است که 
تشکیل شده است. در نهایت امیدواریم با این برنامه 
ریزی ها و اقدامات، شاهد پیشــرفت روزافزود برای 

گروه موسسه باشیم.

دکتر علیرضا عجمیان:
در مدل جدید نسبت به ارزیابی شاخص های تاثیرگذار 

در عملکرد شرکت ها اقدام شده است
مشاور مدیرعامل موسســه و مدیر امور مجامع و سهام 
موسســه ضمن تبریک روز ملی حمل و نقل به مدیران و 
پرسنل راه آهن و موسسه با تشریح شاخص های ارزیابی 
عملکرد شرکت های تابعه در ویرایش جدید آیین نامه 
بودجه بهره وری، مدل ارزیابی هیات مدیره شرکت های 
تابعه، بانک های اطلاعاتی و اطلاعــات مورد نیاز برای 
انجام ارزیابی عملکرد 9 ماهه شــرکت ها تغییر رویکرد 
موسسه به عنوان هلدینگ تخصصی حمل و نقل از روش 

های مدرن مدیریتی مطرح کرد.
او افزود: در حــوزه ارزیابی هیات مدیره شــرکت های 
تابعه، تلاش شــد آیین نامه مصوب قبل بازنگردی و در 
این راستا ضمن حذف برخی از شــاخص ها نسبت به 
ارزیابی شــاخص های تاثیرگذار در عملکرد شرکت ها 

اقدام شده است.
دکتر عجمیان در خاتمه تکالیف قانونی شرکت ها در ماه 

های پیش رو و منتهی به پایان سال مالی را یادآور شد.

مدیر امور سرمایه گذاری موسسه:
ابلاغ دستورالعمل سرمایه گذاری به شرکت های تابعه

مهنــدس مهدی جدیــدی، مدیر امور ســرمایه گذاری 

موسسه نیز در ادامه این نشست به بیان نکاتی در  حوزه 
حوزه سرمایه گذاری و تامین منابع پرداخت.

او گفت: طی مصوبه ای از ســوی هیات مدیره محترم 
موسسه، کارگروه سرمایه گذاری و تامین منابع تشکیل 
شده اســت. از اهداف این کارگروه می توان به بررسی 
روش های مشارکت، توسعه ســرمایه گذاری و تامین 
منابع، دســتیابی به ساختار مناسب ســرمایه گذاری و 
اتخاذ رویکرد های هماهنگ  و .. . اشاره کرد.  در این راستا 
دستورالعملی تنظیم شد که به زودی به شرکت های تابعه 

ابلاغ می شود.
جدیدی افزود: وظایفی برای کمیته ترســیم شده که از 
جمله آن می توان به خرید، فروش، تحلیل ریسک سرمایه 
گذاری، حفظ مالکیت دارایی های موسسه و شرکت های 

تابعه در چارچوب سند راهبردی موسسه و ... است.

مدیر فناوری موسسه:
40 طرح فناوری به پروژه تبدیل شدند

در ادامه نشست، مهندس سعید محمدی یزدی، مدیر نفوذ 
فناوری موسسه گفت: در اولین همایش فناوری موسسه 
عنوان شد که موضوع کســب و کار از طریق فناوری جز 
تکالیف مجمع محترم به موسسه است. تا پایان شهریور 
53 پروژه و طرح جمع اوری شد که 13 طرح آن پایان یافته 

بود و 20 طرح فناورانه هم شناسایی شد.
محمدی یزدی افزود: همزمان نقشــه راهی تدوین شد 
که کمیته نفوذ فناوری ذیل آن تشکیل شد. در این کمیته 
گردش کار پروژه های فناوری صورت می گیرد. در این مدت 
فرم های تقاضای فناورانه توســط شرکت ها تکمیل شد 
که در مجموع 46 نیاز دریافت شد. از مجموع این تعداد 
40 طرح در کمیته فناوری تبدیل به پروژه شد. این طرح ها 
باید با دو مبنای اصلی که ابتدا پایه فناوری و بعد براساس 
راهبرد موسســه باشــد.او درباره تامین مالی طرح های 
فناورانه گفت: دو راه برای تامین مالی می توان استفاده 
کرد. یکی استفاده از صندوق حمایت از صنایع پیشرفته یا 
همان سها است و دیگری استفاده از اعتبار مالیاتی است. 
شرکت های تابعه موسســه می توانند با استفاده از این 

ظرفیت ها، طرح های فناورانه خود را انجام دهند.

معاون توسعه کسب و کار موسسه:
 اولویت موسسه با توسعه خدمات رفاهی است

علی ادریســی عضو هیئت مدیره و معاون توسعه کسب 
و کار موسسه در ادامه این نشســت درباره فعالیت ها و 
اقدامات در حوزه کسب و کار گفت: از سال 1399 و بر اساس 
تجارب و اقدامات قبلی در موسســه و لحاظ ظرفیت های 
جاری و ســهم بازار در هر یک از فعالیــت های اقتصادی، 
 SWOT خصوصا بازار ترابری ریلی بار و با استفاده از ماتریس
و بررســی نقاط قوت، ضعف، فرصت ها و تهدیدها، سند 
استراتژی موسسه، تهیه شد. همچنین در این راستا نیز در 
سال 1400 برنامه اجرایی و سند تحول و چشم انداز موسسه 
تا سال 1404 تهیه و فضاهای توســعه ای در شش زمینه 
توسعه ناوگان و حوزه تعمیرات، توسعه حمل و نقل در حوزه 
بین الملل، ارتقا کیفیت خدمات رفاهی، افزایش سهم در 
حوزه زیرساخت و تولید، توسعه حوزه لجستیک، افزایش 

سهم فعالیت های حوزه فناوری اطلاعات ترسیم شد.
ادریسی در ادامه بیان کرد: در هر یک از حوزه های اشاره شده  
ظرفیت جاری هر شرکت تابعه، برنامه های توسعه ای آن، 
منابع مالی مورد نیاز و نحوه تامین آن ارائه شــده است. در 
سال 1401 با توجه به اقدامات قبلی، سند راهبردی موسسه 
تهیه و تحول اساسی در آن تاکید و اولویت دادن بر توسعه 
ارائه خدمات رفاهی به اعضا است و طبیعی است چنانکه در 
استراتژی های بعدی موسسه آمده، این امر نیازمند افزایش 

و توسعه فعالیت های مختلف اقتصادی و سودآوری است تا 
بتوانیم در حوزه خدمات دهی و رفاهی پاسخگو باشیم، در این 
بین نکته ای که وجود دارد این است که موسسه سعی کرده 
فقط فعالیت های آن زیر چتر راه آهن نباشد و با ورود به حوزه 

های مختلف اقتصادی، کسب درآمد و سود داشته باشد.

عضو هیئت مدیره مؤسسه: 
"هدف از استقرار نظام حاکمیت شرکتی، ایجاد قابلیت 
اعتماد به عملکرد مدیریت و افزایش اعتبار سازمان نزد 

ذینفعان است."
برزو مختاری به عنوان دیگر سخنران این نشست ضمن 
بیان تعاریفی از حاکمیت شــرکتی، ضرورت استقرار آن 
در گروه را ناشــی از تکلیف مجمع عمومی مؤسسه در 
سال 1400 و در راستای افزایش شفافیت و پاسخگویی 
مدیران اعلام و تاکید نمود این فرآیندی اســت که باید 
بصورت دائمی جاری و پایش شود و موضوعی نیست 

که با یکبار اجرا، خاتمه یابد.
او در آغاز ســخنان خود بــا بیان اینکــه فرصت چنین 
همفکری در گروه مبارک است و قطعاً آثار مناسب آن در 
آینده بیشتر نمایان خواهد شد، گفت: این نوع جلسات 
به دلیل ماهیت متقابل و چند جانبه آن و استماع نظرات 
و مشارکت مجریان، موجب اخذ بازخورد و بهبود فرآیند 

تصمیم سازی و بلوغ سازمانی خواهد شد. 
مختاری در ادامــه افزود: اجرای دســتورالعمل حاکمیت 
شرکتی برای شرکت های پذیرفته شده در بورس الزامی است 
که در نتیجه بلوغ فرهنگ ســازمانی، رشد یافته و درآن به 
مفهوم جایگاه ذینفعان سازمان در تصمیمات مدیران توجه 

خاص شده و بر پاسخگو بودن مدیران تاکید شده است. 
وی افزود، طی 2 سال اخیر در گروه مؤسسه نیز تلاش شده 
با اجرای صحیح این دستورالعمل، ضمن آینده نگری در 
اقدامات و شناسایی ریسک فعالیت ها، از تحمیل خسارت 
ناخواســته و زیان های مالی احتمالی ممانعت شده و 

پایداری عملیات مؤسسه تضمین گردد. 
عضو هیات مدیره مؤسســه با تاکید بر اینکه توســعه 
نیازمند منابع مالی است، افزود با شرایط خاص حاکم بر 
فضای کسب و کار و نظام بانکی کشور، نمی توان انتظار 
داشت تمام منابع مالی مورد نیاز از محل سهمین اعضا و 
استقراض بانکی تامین شود، لذا اجرای داوطلبانه نظام 
حاکمیت شرکتی قابلیت شرکت های تابعه برای تامین 
منابع از بازار ســرمایه را فراهم خواهد نمود تا در مواقع 
لزوم و ضمن اخذ مجوزهای مورد نیاز، امکان اســتفاده 
از فرصت های پیش رو از مؤسسه سلب نشود. همچنین 
وی به تاکید حســابرس و بازرس قانونی مؤسســه بر 
ضرورت اســتقرار نظام حاکمیت شرکتی در شرکت های 
تابعه اشــاره و خواستار همکاری مناســب وکافی کلیه 
مدیران و اعضای هیئت مدیــره گروه جهت رفع موانع 
پیش برد اهداف و استقرار نظام حاکمیت شرکتی شد و 
تاکید نمود که این فرآیند قابل تعطیل و تاخیر نبوده و در 

مسیر بهبود مستمر قرار دارد. 
مختاری در خاتمه افزود: هم اینک کمیته حسابرسی در 
مؤسسه تشکیل و مدیر حسابرسی داخلی نیز فعالیت 
خود را آغاز نموده و با سیر مراحل تصویب و همکاری 
مدیریت "شرکت راه آهن کشــش"، انجام حسابرسی 
داخل از طریق واســپاری به مؤسســه حسابرسی که 
دارای رتبه الف نزد جامعه حســابداران رسمی و یک 
نزد سازمان بورس و اوراق بهادار بوده و دارای تجارب 
خوبی در زمینه حسابرســی داخلی است، آغاز شده و 
انشاالله این فرآیند در سایر شــرکت ها ادامه خواهد 
یافت. مهمترین فایده این حسابرسی، اظهارنظر یک 
مؤسســه معتبر، حرفه ای و بی طرف از نحوه فعالیت 

مدیریت شرکت و ارائه نقاط قوت و موارد قابل بهبود 
آن برای تقویت فعالیت آتی شرکت است.

در ادامه این نشست نیز مدیران عامل شرکت های تابعه 
نظرات خود را بیان کردند.

مدیرعامل موسسه :
اعضا خط قرمز موسسه هستند/ موسسه در حوزه 
خدمات رفاهی به اعضا ابدا به دنبال درآمد نیست

در پایان این نشســت، عبادالله فــروزش مدیرعامل 
موسسه گفت: موضوع توسعه یکی از تاکیداتی بوده 
که همیشــه برروی آن اصرار داشــته ایم. در موضوع 
افزایش ســرمایه، مهمترین نکته، توجــه به برنامه 
توسعه است. همه همکاران در شرکت ها باید به این 

موضوع توجه ویژه کنند.
رئیس هیات مدیره موسسه در خصوص تحقق بودجه 
سال 1402 افزود: شــرکت ها باید در مدت باقی مانده 

سال، در جهت تحقق بودجه مصوب خود تلاش کنند. 
او افزود: موضوع دیگر که در حاکمیت شرکتی هم مطرح 
است، شفافیت اســت. ما در گروه باید به این موضوع 
توجه ویژه داشــته باشــیم. خط قرمز موسسه، اعضا 
هستند. مدیران عامل شرکت ها باید به دنبال نقدینگی 
باشــند تا بتوانیم خدمات رفاهی موثری به اعضا ارائه 
دهیم. مدیریت محترم راه اهن و مجمع موسسه در همه 
حال تاکید داشته اند که موسسه بازوی اجرایی راه آهن 
است. شاید این نوع ادبیات برای بار نخست است که 
از جانب مدیریت عالی راه آهن مطرح می شــود و این 
بدان معناست که نگاه به موسسه در دوره مدیریت دکتر 
صالحی، بسیار ویژه است و بشدت به آن اعتقاد دارند 
و در حوزه های مختلف نیز  این اعتقاد را با حمایت های 

گوناگون خود اثبات کرده اند.
فروزش افزود: موضــوع دیگر مورد تاکیــد مدیرعامل 
محترم راه آهن، لجستیک اســت که به شرکت ترکیب 
حمل و نقل ماموریت ویژه داده شــده است و اهمیت 
موضوع بر این اســت که لجســتیک می تواند حوزه 
درآمدی کشور را متحول نماید و در این راستا موسسه و 

شرکت راه آهن نیز منتفع خواهند شد. 
مدیرعامل موسسه یادآور شد: رویکرد دیگر، موضوع 
بین الملل است که به شــدت آن را دنبال می کنیم که 
این موضوع در دســتور کار دولت محترم نیز است و 
با دیپلماســی موجود در حال ارتقا است. حوزه های 
تحقق بودجه ســال 1402 ، اســتقرار نظام حاکمیت 
شــرکتی و لجســتیک و بین الملل، اهــم ماموریت 
شــرکت های تابعه بوده که تحقق آن به شدت مورد 

پایش قرار خواهد گرفت.
فروزش در ادامه با تاکید بــر ماموریت اصلی صندوق 
نســبت به اعضا گفت: تامین رفاه حال و آتی اعضا در 
همه حال مورد تاکید مدیرعامل راه آهن بوده و وظیفه 
اصلی موسسه اســت و موسســه ابدا در این حوزه به 
دنبال کســب ســود نبوده و نیســت و صرفا در صدد 
بهبود خدمات و کیفیــت ارائه ی ان به اعضا اســت و 
در این راستا نسبت به تقویت شــرکت های خدماتی 
شــامل راه پرواز و گروه بیمه ای اقدام شــده است و با 
برنامه ریزی های صورت گرفته امیدواریم نتایج آن برای 

گروه و اعضا ملموس گردد.
او در پایان گفت: دیگر موضوعی که در موسسه  ان را دنبال 
می کنیم، موضوع BI  یا »هوش تجاری« اســت. در این 
حوزه هزینه شده است چون به ان اعتقاد داریم؛ مدیران 
عامل شرکت ها باید توجه کنند شخصا مسئول استقرار 

هوش تجاری هستند و باید آن را پیگیری کنند.

نخستین نشست هم اندیشی فصلی مدیران گروه
موسـسه صنـدوق پس انـداز کارکنان راه آهـن برگـزار شد

با هدف ارائه گزارش عملکرد فصل پاییز و سیاست های آتی موسسه: 

گــزارش ویــژه



دکتر سید میعاد صالحی، معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
راه آهن جمهوری اســامی ایران، طی حکمــی آقای مهندس 
حسین عاشوری را به عنوان عضو هیئت مدیره موسسه صندوق 

پس انداز کارکنان راه آهن تعیین و منصوب کرد.
حسین عاشوری دانش آموخته رشته مهندسی مکانیک دانشگاه 

صنعتی خواجه نصیر است.
عضو هیئت مدیره و قائم مقام مدیرعامل، معاون بهره برداری و 
سیر و حرکت و مدیر کل امور اقتصادی و سرمایه گذاری راه آهن 
جمهوری اســامی ایران و همچنین معــاون فنی و معاون 
اجرایی شرکت قطارهای مسافری رجا، مدیر عامل شرکت واگن 
پارس و مدیر عامل شرکت راه آهن حمل و نقل از جمله سوابق 

آقای عاشوری است.

در عصر فراصنعتی، دانایی وکارآفرینی بواســطه رشد 
تصاعدی علم و ورود محصــولات و خدمات جدید به 
بازار، همه شرکت ها و سازمانها برای بقا نیازمند اندیشه 
های نو و نظرات تازه اند در این راستا نوآوری فناورانه 
راه ورود به روشی جدید است تا  شرکت کنترلش را بر 

( افزایش دهد. محیط )بازار
زیرا فناوری انتقال ارزش مرتبط بــا اطاعات از یک 
سازمان ارائه دهنده خدمات یا کالای جدید به سازمان 
خدمات گیرنده یا مصرف کننده است. به طور خاص، 
نوآوری فناورانه معرفی یک محصول جدید یا محصول 
بهبود یا توســعه یافته مهم به بازار است که به نحو 
موفقیت آمیــزی به نیاز بازار پاســخ می دهد و این 
نتیجه تعامل شــرایط بازار از یک طرف و امکان بهره 

مندی سهم فناوری و دانش علمی از 
طرف دیگر است.

بر این اســاس نوآوری ابــزاری در 
چندین نوع است که اجازه می دهد 
شــرکت ها فعالیت هــای جدید را 
در بازار دنبــال نمایند. و در این بین 
شــرکت ها و ســازمان ها بیشتر به 
دارایی های نامشهود خود یا شرکت 
های دانش بنیان همــکار که همانا 
کارآفرینان، مخترعان و مکتشــفان 
هستند، چشــم دوخته اند بطوریکه 
وجود کارآفرینان و انسان های خاق 

و نوآور در عصر دانایی، دانش محوری و اینفوکراسی 
بیشتر آشکار می گردد.

فناوری در شرکت فلق :
     در راستای سیاست ها و برنامه های فناورانه مجمع 
شرکت مبنی بر اســتفاده از فناوری های جدید و ارائه 
خدمات با کیفیت، دقیق، ســریع و ایمن به مشتریان و 
پاسخگویی به نیاز بازار همزمان با رشد تکنولوژی،  شرکت 
خط و ابنیه فلق نیاز های فناورانه خود را با در نظر گرفتن 
ماموریت، چشم انداز و تحلیل SWOT  تعریف و به شرح 

ذیل ارائه نموده است. 

1- درزین بازرسی خطوط راه آهن
     در این طرح که مهمترین اهداف آن افزایش سرعت، 
دقت و کاهش هزینه های بازرسی فنی خطوط راه آهن 
در راستای انجام هرچه بهتر خدمات بازرسی قراردادهای 
نت و همچنین ورود به بازارجدید بازرسی فنی می باشد. 

شرکت خط و ابنیه فنی فلق به همراه یک شرکت دانش 
بنیان نسبت به ساخت و بهره برداری از سامانه درزین 
بازرسی خطوط راه آهن مشارکت دارند .بر این اساس 

مد نظر است 
 ،)GPR(ژئو رادار ،)UT(سیستم های تست التراسونیک
 Image(پردازش تصویر ،)TGI( بازرسی هندســه خط
Processing(  و )GPS( بــر روی یکدســتگاه درزین 
نصب و با استفاده از نرم افزارهای مرتبط، فعالیت های 
بازرسی هندسی و مکانیکی و تحلیل های مرتبط با داده 

و استخراج نتایج بازرسی انجام پذیرد.

2- سامانه هشدار دهنده محل کار کارگران .
       در این طرح که مهمترین هــدف آن افزایش ایمنی 
کارگران کارگاه های نگهداری و تعمیرات 
خطوط و سازه های در در جوار خط گرم 
و سیر ایمن و روان قطارها از محدوده 

کارگاه ها می باشدو
در نظر است با استفاده از فناوری های 
روز شــامل نصب یگ گروه سنســور 
تشخیص ورود قطار)دو عدد سنسور 
جهت نصب در 1000 متــری طرفین 
کارگاه( و سامانه های رادیویی)فرستنده 
و گیرنده( و سیســتم های هشــدار 
دهنده ) نوری، صوتی و ارتعاشی( ورود 
قطار به کارگران، اپراتورموتورآلات و 
رانندگان ماشین آلات سبک و سنگین در کارگاه اطاع 
رسانی شده تا بموقع با جمع آوری ابزار و فاصله گیری از 

خط گرم اقدام نمایند. 

3- بکارگیری سامانه هشدار دهنده مناطق تقلیل سرعت 
در خطوط تحت بهره برداری.  

     در این طرح که مهمترین هدف آن افزایش ایمنی سیر 
قطارها در محدوده های دارای  تقلیل سرعت می باشد.
در نظر است با استفاده از فناوری های روز شامل نصب 
یگ گروه سنسور تشخیص قطار )دو عدد سنسور جهت 
نصب در فاصله مناسب از محل تابلوهای تقلیل سرعت 
طرفین محدوده(، سیســتم های رادیویی و هشدار 
دهنده ) نوری، صوتی( می باشــد ورود و خروج قطار 
از محدوده تقلیل سرعت را به رانندگان وسائط نقلیه 
ریلی اعام می نماید تا با تنظیم به موقع سرعت ورود 
و خروج قطار از محدوده تقلیل ســرعت سیر ایمنی را 

داشته باشند.

مشــاور مدیرعامل و مدیر امور مجامع و سهام موسسه 
صندوق پس انــداز کارکنــان راه آهن از آغــاز برگزاری 
جلسات رسیدگی به عملکرد 9 ماهه دوره مالی منتهی به 

1402/09/30 شرکت های تابعه خبر داد. 
  دکتر علیرضا عجمیان، در گفت و گو با روابط عمومی 
موسسه بیان کرد: در راستای ارزیابی عملکرد شرکت های 
تابعه و با رویکردی جدید و ضمن مهندســی مجدد 
فرآیندهای موجود، جهت تحلیل عملکرد و مقایســه 
کلیه شاخص های مالی و عملکردی شرکت ها در 9 ماه 
نخست سال جاری با بودجه سال جاری و عملکرد دوره 
مشابه سال قبل و براساس زمان بندی پیش بینی شده، 
جلسات بررســی عملکرد 9 ماهه شرکت های تابعه از 

هفته آخر دی ماه آغاز می شود.
  مشاور مدیرعامل و مدیر مجامع و سهام موسسه صندوق 
پس انداز کارکنان راه آهن افزود: در جلســات ذکر شده 
همزمان با تحلیل و بررسی کارشناسی شاخص های اشاره 
شده فوق، نقطه نظر و گزارشــات مدیران محترم عامل 
شرکت ها در خصوص مشکات و موانع موجود و آتی نیز 
بررسی و با جمع بندی کلیه موارد،وظایف و تکالیفی در 
حوزه های مالی و عملکردی به شرکت ها اباغ خواهد شد. 

کارگاه مدیریت ریســک در ســطح مدیران 
موسسه و شرکت های تابعه برگزار شد.

در این کارگاه که توســط دکتر بــرادران عضو 
کمیته ریسک موسسه برگزار 
شد، مدیرعامل، اعضای هیات 
مدیره، معاونــان و مدیران 
عامل شــرکت هــای تابعه 

حضور داشتند.
در این دوره آشنایی با مفاهیم 
و مبانــی اســتانداردهای 
مدیریت ریســک پــروژه، 
آشــنایی بــا تکنیک هــای 
گوناگون مورد اســتفاده در 
زمینه مدیریت ریسک، کسب 
بینشی جدید در درک و تجزیه 
و تحلیل رویدادهای پیرامون 

و در نتیجه افزایش احتمال موفقیت در رهبری 
کسب و کار و … از جمله مواردی بود که توسط 

مدرس بیان شد.
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ماهنامـه موسسه
صندوق پس انداز
کـــارکـــــنان
راه آهـن ج.ا.ا

با حکم دکتر سید میعاد صالحی، مدیرعامل راه آهن ج.ا.ا.

معرفی یک نوآوری فناورانه در شرکت خط و ابنیه فلق:

مدیر امور مجامع و سهام موسسه خبر داد:

 توسط دکتر برادران عضو کمیته ریسک موسسه:

 انتصاب عضو جدید هیئت مدیره
موسسه صندوق پس انداز کارکنان راه آهن

سامانه درزین بازرسی خطوط راه آهن

برگزاری جلسات بررسی عملکرد
۹ ماهه سال 1402 شرکت های تابعه

برگزاری کارگاه مدیریت ریسک
در سطح مدیران موسسه و شرکت های تابعه

انتصـاب

گــزارش

خــبـر

خــبـر

گـزارش مجـمع

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه موسسه 
صندوق پس انداز کارکنان راه آهن ج.ا.ا. با 
حضور رئیس و اعضای مجمع، مدیرعامل 

و اعضای هیأت مدیره موسسه برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی موسسه صندوق 
پس انداز کارکنان راه آهــن ج.ا.ا. ، در این 
جلسه که به ریاست دکتر صالحی معاون 
محترم وزیر راه و شهرســازی و مدیرعامل 
شرکت راه آهن ج.ا.ا. برگزار شد، ابتدا گزارش 
حسابرس و بازرس قانونی موسسه استماع 
و عملکرد موسسه و حساب های مربوط به 

ســال مالی منتهی به 31 خرداد سال 1402 
بررسی و پس از پرسش و پاسخ مسئولین 
ذیربط، صورتهای مالی برای ســال مالی 

مذکور تصویب شد.
در این جلسه، دکتر صالحی ضمن تبیین 
برنامه های عملیاتی بلندمدت موسســه، 
بر اجرای بودجه پیشنهادی موسسه برای 
سال مالی منتهی به پایان خرداد سال 1403 
در چارچوب تکالیف ابلاغــی و به منظور 
ارتقا سطح کمی و کیفی خدمات به اعضا 

تاکید نمود.

برگزاری جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه
موسسه صندوق پس انداز کارکنان راه آهن ج.ا.ا.

با حضور رئیس مجمع عمومی موسسه برگزار شد؛

www.psrai.ir
info@psrai.ir


